
1 
 

Protokół Nr 32/2013 
Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Św.  

z dnia 28 czerwca 2013 roku  
 
 
Obradom przewodniczył p. D. Wierzbiński – Z-ca Przewodniczącego Komisji Strategii  
i Rozwoju Miasta.  
 
Obecni – zgodnie z załączoną listą obecności.  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12.00, zakończyło się o godz. 12.30.  
 

LP. SPRAWA WNIOSEK/INFORMACJA 
(WYNIK GŁOSOWANIA) 

ODPOWIEDZIALNY,  
ADRESAT,  
TERMIN  

1. Opiniowanie  Członkowie Komisji Strategii jednogłośnie pozytywnie   
 projektów uchwał zaopiniowali n/w projekty uchwał w sprawie:   
 w sprawie:  1) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu   
  zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrowca Św.   
  w rejonie ulic: H. Sienkiewicza, St. śeromskiego, Dobra,   
  2) zmn. uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania  
  dotacji na prace konserwatorskie lub roboty budowlane   
  przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, połoŜo-  
  nych na obszarze Gminy Ostrowiec Św., nie stanowiących  
  jej własności,   
  3) sprzedaŜy działki gruntu – dot. bezprzetargowej   
  sprzedaŜy działki gruntu poł. przy ul. Gajowej,   
  4) zmn. uchwałę w sprawie sprzedaŜy działki gruntu,   
  5) nabycia nieruchomości poł. w Ostrowcu Św. – dot.   
  nabycia na rzecz Gminy prawa własności nieruchomości  
  niezabudowanej, poł. w rej. ul. J. Samsonowicza,   
  6) zamiany praw do nieruchomości i ustanowienia   
  słuŜebności drogi koniecznej,   
  7) wyraŜenia zgody na obciąŜenie hipoteką nierucho-  
  mości stanowiącej własność Gminy Ostrowiec Św. -   
  dot. nieruchomości poł. przy Al. Jana Pawła II 45, będącej  
  siedzibą Spółki MPK. Jest ona obciąŜona hipoteką umowną   
  w kwocie 750.000 zł, co stanowi zabezpieczenie kredytu   
  obrotowego w wys. 500.000 zł, jaki Spółka zaciągnęła na okres  
  1 roku w Banku Spółdzielczym.   
  Prezydent Miasta poinformował, Ŝe w/w Bank udzielił MPK   
  kredytu okazując tym samym zaufanie Spółce. Z kolei Spółka   
  chce przedłuŜyć zabezpieczenie kredytu na kolejne 2 lata.   
  Pan E. Kunat dodał, Ŝe Prezydent Miasta wspominał wcześniej   
  o uruchomieniu środków np. na zakup nowych autobusów.   
  Prezydent Miasta odpowiedział, Ŝe w tym przypadku chodzi   
  o środki finansowe z NFOŚ w związku z programem „Gazela”.  
  Przetarg juŜ się odbył, firma z Krakowa zleci wykonanie   
  biznesplanu. Wniosek uzyskał pozytywną opinię, ale trzeba   
  jeszcze wszystko uszczegółowić.   
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  Po zapoznaniu się z powyŜszymi informacjami członkowie   
  Komisji Strategii jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali   
  przedmiotowy projekt uchwały.   
  8) przejęcia zadań Powiatu Ostrowieckiego w zakresie   
  zimowego utrzymania jezdni dróg powiatowych na terenie   
  Gminy Ostrowiec Św.   
  W powyŜszej sprawie wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta.  
  Pan Wł. Sajda zapytał, jak będzie wyglądać sprawa odśnieŜa-  
  nia chodników.   
  Prezydent Miasta odpowiedział, Ŝe Powiat nie stać na to,   
  by utrzymywać na bieŜąco niektóre chodniki. Trzeba by to   
  robić, ale Gmina nikogo nie zmusi, bo nie jest do tego organem  
  właściwym. Gdyby był jeden gospodarz miasta byłoby inaczej,   
  byłby porządek.   
  Pan R. Binensztok poparł p. Wł. Sajdę stwierdzając, Ŝe śnieg  
  z jezdni zrzucany jest na chodniki. Wyraził nadzieję na   
  poprawę sytuacji.   
    
  W wyniku głosowania członkowie Komisji Strategii jedno-  
  głośnie pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały   
  (w załączeniu do protokołu).   
    

2. Sprawy róŜne. Pan E. Kunat poruszył problem koszenia traw w pasach  
  drogowych oraz na rondach w mieście, ze względu na fakt,   
  Ŝe wysokie Ŝywopłoty ograniczają widoczność i stanowią   
  zagroŜenie dla kierowców i pieszych.   
  Prezydent Miasta poinformował, Ŝe zostały podjęte stosowne   
  zarządzenia, jednak ze względu na ciągle  padający deszcz   
  uruchomienie działań jest chwilowo utrudnione.   
    

 
 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 

 
         Protokołowała:                  Przewodniczył:  
 
 

             A. Dzioba                        D. Wierzbiński 
Wydział Organizacyjno - Prawny           Z-ca Przewodniczącego Komisji  
               Strategii i Rozwoju Miasta RM  


